
P R O T O K Ó Ł 
z  posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i  BudŜetu 

     dnia  25 listopada   2011r. 
 
 W zebraniu   udział  wzięli członkowie Komisji  wg załączonej listy obecności. 
Ponadto w zebraniu  uczestniczyli: Wiceprzewodniczący  Rady Gminy p. Grzegorz 
Grzesiakowski,  Wójt Gminy p. Ireneusz Demianiuk,  Skarbnik Gminy p. Teresa Maksymiuk. 
 
Przewodniczący Komisji  BudŜetowej p. Tomasz Weremczuk  otworzył zebranie  witając  
wszystkich  przybyłych. 
 
Porządek obrad : 

1. Zmiany budŜetu gminy na 2011 rok. 
2. Poręczenie poŜyczki. 
3. Wniosek o zwiększenie  limitu  pozwoleń na sprzedaŜ napojów alkoholowych. 
4. Sprawy  bieŜące. 

 
Skarbnik Gminy – przedstawiła propozycje zmiany  budŜetu gminy na 2011 rok. 
- wprowadzenie dochodów ponadplanowych   w szkołach -  z  otrzymanego odszkodowania, 
z wynajmu sali oraz ze  sprzedaŜy   złomu. 
- wprowadzenie środków otrzymanych na akcyzę. 
 
Zmiana budŜetu gminy zarządzeniem Wójta Gminy z dnia 15.11. br. dotyczyła szkół i 
przedszkola. 
 
Pan Andrzej Kowalczuk -  czy zabezpieczamy w budŜecie  środki na remont hali – tam 
odpadają  listwy? 
 
Wójt Gminy – wystąpiliśmy pismem do wykonawcy i czekamy na odpowiedź. 
Podobna sytuacja jest w remizie – na duŜej sali pękają płytki. 
Na razie na  te remonty tj. hali i remizy nie zabezpieczamy środków – czekamy na odpowiedź 
na pismo oraz skosztorysowanie  wymiany płytek. 
 
 Proponowane zmiany budŜetu gminy na 2011 rok zostały zaakceptowane  
- głosowano  jednomyślnie – 5 za. 
 
Wójt Gminy – Związek Komunalny Gmin Powiatu Radzyńskiego zwrócił się o poręczenie 
poŜyczki długoterminowej zaciągniętej w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska  i 
Gospodarki Wodnej w Lublinie na zadanie pn. „ Budowa zakładu   zagospodarowania 
odpadów komunalnych Adamki w miejscowości Biała Gm. Radzyń Podl. „ na kwotę 
151 582,77 zł. 
Wkład własny będzie zabezpieczony kredytem – jest rozbicie na poszczególne gminy , 
proporcjonalnie do liczby mieszkańców – łącznie na 4,5 mln. zł. 
UwaŜam, ze poręczenie to  wynika z faktu uczestniczenia w tym związku. 
Prace juŜ trwają. 
Na najbliŜszą sesje przygotowaliśmy projekt uchwały  w tej sprawie. 
 
Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały – głosowano jednomyślnie – 5 za. 
 



Wójt Gminy –  przedstawił  dotychczasowy limit  punktów sprzedaŜy  napojów alkoholowych 
i wykorzystanie. 
Wystąpiłem z wnioskiem o zwiększenie limitu  punktów sprzedaŜy napojów alkoholowych by 
ostatecznie rozstrzygnąć istniejącą  sytuację – p. Sokołowscy ubiegają się o  pozwolenie juŜ 
od 2006 roku. 
Na chwilę obecną   tutaj w Komarówce P. są 3 punkty w małej od siebie odległości  oraz  
2 bary  więc zabezpieczenie jest- kto chce kupić to kupi  ale uwaŜam, Ŝe  zwiększenie  o 1 
punkt nie   wpłynie  na  zwiększenie  spoŜycia napojów alkoholowych. 
 
Opinia Komisji :  1 za, 4 członków Komisji   wstrzymało się  od głosu. 
 
Wójt Gminy – na gruncie p. NóŜki ma stanąć wieŜa  - mieszkańcy nasi składają protest. 
 
Pan Andrzej Kowalczuk -  mamy  juŜ w Komarówce P. 2 wieŜe , z tego powodu znacznie 
zwiększyła się zachorowalność   na choroby nowotworowe, chcemy wskazać inną działkę 
nieco po za Komarówką  -  gminne śmietnisko. 
 
Wójt Gminy – wpłynęło pismo o wybudowanie bieŜni tartanowej  - przedstawił treść. 
W poniedziałek mamy  odbiór ORLIKA  i przystępują do budowy opaski. 
UwaŜam, Ŝe na zbudowanie  tej bieŜni  po prostu nas nie stać, jest to  bardzo kosztowna 
sprawa.  W tej kadencji nie widzę moŜliwości – środków na zbudowanie  jej. 
WaŜniejszą  dla mnie sprawą jest zbudowanie wjazdu – wyjazdu. 
 
Po dyskusji Komisja stwierdziła, iŜ  budowa bieŜni w tej kadencji jest niemoŜliwa ze względu 
na realia i  moŜliwości naszego budŜetu . 
 
Wójt Gminy  - zrobimy bieŜnię  ale inną. 
 
Pan Grzegorz Grzesiakowski – przejście na ul. Lubelskiej? 
 
Wójt Gminy -  jest projektowane   na ul. Wiskowskiej i Lubelskiej  łącznie z odnowieniem . 
 
 Na tym protokół  zakończono i podpisano. 
 
 
 Protokolant       Przewodniczący  Komisji 
 W. Troć       Tomasz  Weremczuk 
 


